
 

   PROTOKOLL FÖRT VID STYRELSEMÖTE KUNGSGÅRDENS SK 885500-3490   -   2025 03 26 

Närvarande: Jonas Liw, Diana Eriksson, Jörgen Appelgren, Gustav Lindberg, Jeanette Dahlbäck-Geue, 
                        Sten Petersson, Lillemor Eriksson 
 

1. Jonas förklarar mötet öppnat 
2. Mötet godkände dagordningen 
3. Tidigare protokoll: Fanns inget tidigare protokoll att gå igenom 
4. Aktuella frågor:  

• Försöka få in fler ledare i föreningen 

• Försöka få in fler nya och även ungdomar i styrelsen 

• Måste synliggöra oss – hur? Ta med till nästa möte 

• Ha effektivare – kortare – möten 

• Säljkrav - Alla aktiva ska sälja 3 st Restaurangchansen åt föreningen. Bra om även styrelsen  
hjälper till att sälja. Som ansvarig för Restaurangchansen-försäljningen utses Peter Lexander. 

5. Rust fristående längan – Har fått beviljat bidrag på 650 000 kr. Jonas och Pär ansvarar för detta 
projekt 

6. Viktiga datum att komma ihåg: 

• Kontantstödsansökan 1/6 – 1/9   Ta med frågan och fundera på fler datum till nästa möte 
7. Nationaldagen: Ta med till nästa möte när företagarföreningen haft möte.  
8. Ekonomin:  

• Dam- och herrlag ska göra 0-resultat fr.o.m i år 

• Beslut togs om att höja träningsavgifter för herr- och damlag till 1500 kr 

• Alla lag ska in med budget för 2025 senast 250416 

• Bidrag är ok att söka för alla överallt 

• Komma ihåg att rapportera in alla möten till kansliet så vi kan SISU-rapportera dem 

• Lottgruppen vill köpa in nya bord till en kostnad av 13 000 kr vilket beslutas om senare. 
9. Skidsektionen: 

• Kommer förhoppningsvis att kunna genomföra Ovansjö Triathlon i år tillsammans med Storvik 

• Genomförde Sexskidan och Ungdomskannan i februari 
10. Fotbollssektionen: 

• Har sektionsmöte 27/3. Tar med till detta möte 
- alla lag ska in med budget senast 16/4 
- frågan om att arrangera Landslagets fotbollsskola mån-tors v.25 
- vilka ska kunna ta ut varor på Intersport samt Bernö? Namn? Max 2per./lag. 

• HERR: Tar nya tag i år. Bra sammansvetsad ledarstab. Timon har jobbat hårt med sponsringen. 
11. Gymnastiksektionen: 

• RULLSKRIDSKOR: Har kört några gånger med Frizon i Storvik för att försöka få in fler aktiva. Har i 
dagsläget en handfull entusiaster som kommer varje vecka. 

12. Övriga frågor:  

• KLIPPNING/KRITNING/TRIMNING av Sportvallen: Gustav ansvarar för folk till detta. Betala ut en 
ersättning till den som gör det med 2000:-/månad under maj-sept 

• NYA KODER ÖVERALLT: Jonas ordnar detta så snart som möjligt 

• NYA BEVATTNINGSSLANGAR: Måste söka bidrag för detta. Ansvarig?  - ta vidare till nästa möte. 
13. Nästa möte: 9 april kl. 18.00 på Sporthallen 
14. Mötet avslutades 

 
 

                                                      Vid protokollet:      Lillemor Eriksson 



 
 
UPPFÖLJNING TILL NÄSTA MÖTE -  250409: 
 

• Vilka viktiga datum att komma ihåg finns? 

• Hur synliggöra oss? 

• Återkoppling från Fotbollssektionen: 
- Budget från alla lag 
- Fotbollsskola 
- Namn till Intersport och Bernö 

• Nya koder? Taggar?  

• Ansvarig för nya bevattningsslangar 

• Nationaldagen  
 


